
Protokoll styrelsemöte 20190116 
Närvarande: Kent Bertilsson, Kent Molin, Bernt Johansson, Kåke Bäckmark, Allan Halvarsson, 

Anders Degerman (t o m 7) Carin Skoog 

 

1. Mötet öppnades 

2. Kåke valdes till ordförande och Carin till sekreterare 

3. Bernt valdes till justerare 

4. Dagordningen godkändes 

5. Föregående mötes protokoll godkändes 

6. Problem med reningsverket. Det bildas lödder, orsaken är okänd. 

Mötet beslutade att Anders D köper 10 säckar kalk i Vimmerby. Vi 

behöver informera alla fastighetsägare/boende om att ingen gammal 

färg eller dylikt får hällas ned i avloppet. Detta kan göras i samband 

med att en liten kvartalsrapport (som Kåke skriver) distribueras till 

alla hushåll. Mötet beslutade att Kent M köper flockmedel. 

7. Problem med att vattnet är surt. Kalk är påfyllt. 

Mötet beslutade följande: 

Vi ska mäta pH-värdet i enskilda brunnar. Är pH-värden under 6,5 

behöver ett vattenprov skickas iväg för analys. Visar vattenprovet 

på ett pH-värde som medför att vattnet är otjänligt ska åtgärder 

vidtagas och bekostas av fastighetsägaren eftersom utsläpp av surt 

vatten kan försämra vårt reningsverk. 

8. Ekonomisk rapport. Just nu har föreningen ungefär 69000 kr. 

Mötet beslutade att krediten ska tas bort eftersom den kostar pengar 

och inte längre känns nödvändig. 

9. Stämma hålls den 17 mars kl 16:00 Hummelstad fritidsgård. Kåke 

bjuder in Lars Holgersson från Västerviks kommun. 

10. Mötet avslutades. 

 

 

……………………………………Carin Skoog 

 

 

Justeras: …………………………..Bernt Johansson 


